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VRAGEN
1. Waarom heeft het college er, ondanks de klimaatcrisis, toch voor gekozen om de 

windmolens langs de A50 en de Linge uit de concept-kaarten te laten verwijderen?
Wij nemen deel aan het RES waarbij we handelen volgens het door u vastgestelde beleid. 
Expliciet door u aangegeven bij bespreking van de Startnotitie RES op 17 december 2019.
Daarnaast werken we in de RES voor Overbetuwe door aan realisatie van grootschalige 
opwek in de A15-zone. Tegelijkertijd heeft energiebesparing, (rest)warmte en kleinschalige 
opwek van elektriciteit in de kernen nu voorrang en prioriteit. Dit samen leidt tot resultaten. 
Naar verwachting wordt in 2023 circa 24% van de energie duurzaam opgewekt. We doen 
daarmee meer dan lokaal, regionaal en provinciaal beleid dat uitgaat van 16%.

2. Waarom heeft het college de raad niet betrokken bij deze stap?
Omdat het college zich begeeft binnen de door de raad gestelde kaders.

3. In hoeverre wil het college er nog steeds alles aan doen om in 2030, voor de gemeente en 
liefst ook voor de regio, meer dan de vereiste 49% duurzame energie op te wekken, zodat 
het doel van CO2-neutraliteit eerder dan 2050 bereikt wordt?
Dat doen we als volgt. Conform de wens van de raad werken we aan (verdere) voortgang door 
CO2-reductie (het centrale doel van duurzaamheidsbeleid) niet te zien als ‘los’ beleids-thema 
maar als samenhangend vraagstuk. Bijvoorbeeld de link met mobiliteit of wonen. Bij energie 
praten we dus niet alleen over duurzame opwek maar nemen we besparing en (rest)warmte 
mee. Daarnaast verbinden we energie met circulariteit en klimaatadaptatie. Deze aanpak is 
voor de actualisatie van de Routekaart met u gedeeld tijdens een rondetafelgesprek op 10 
maart jl. Waarbij we ook bespraken de routekaart toe te spitsen op concrete en realistische 
doelstellingen en waar het eigenaarschap ligt qua inzet én invloed. En daarbij concreet de 
relatie tussen doelen en inspanningen te leggen, gerelateerd aan de jaarlijkse P&C-cyclus.

4. Op welke manier denkt het college dit te realiseren nu in de concept-kaarten van de RES 
geen windmolens meer zijn ingetekend langs de A50 en langs de Linge?
Zie ons antwoord op vraag 3. Het plaatsen van windturbines in het buitengebied is één van 
de vele middelen die we in kunnen zetten voor CO2-reductie. Uiteraard gaan we hierover in 
gesprek voor de toekomst na 2030. 

5. In de steden is de ruimte voor zonnevelden en windmolens veel beperkter dan in de 
plattelandsgemeenten. Hoe gaat de gemeente met dit feit om bij het intekenen van de 
zoekgebieden voor zonnevelden en windmolens in de RES?
De afspraken betreffende zoekgebieden binnen de RES zijn gemaakt in het eerder 
genoemde startdocument RES. Dit specifieke aspect is niet in het regionale afwegingskader 
voor grootschalige opwek van duurzame elektriciteit opgenomen.

6. Onder welke voorwaarden is het college bereid om mee te werken aan een mogelijk initiatief 
om windmolens langs de A50 en andere plekken in de gemeente te realiseren? 
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Over dit concept-bod RES (als tussenstand voor het eindbod RES 1.0) is consensus tussen 
alle deelnemende gemeenten. Dit is de basis waarmee we nu proactief doorwerken aan 
realisatie van lopende grootschalige projecten. Parallel werken we met veel energie door aan 
duurzame dorpen en wijken (besparing, warmte, kleinschalige opwek, etc.). De RES 1.0 is 
op regionale schaal een belangrijke basis. Op deze fundering moeten we het huis nog verder 
bouwen. De RES 1.0 is deze basis en wordt (net zoals de Routekaart) periodiek 
geactualiseerd. Echter is dit de eerste stap en daarmee zijn we er nog niet.  Bij het bouwen 
van een huis stop je ook niet bij de fundering. De verdiepingen van het huis, de RES 2.0, 
RES 3.0 et cetera gaan we samen verder met elkaar invullen. In deze continue processen 
blijven we in de tussentijd dus zeker niet stil zitten. Laten we daarom het gesprek ook alvast 
aangaan voor de toekomst na 2030.


